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KOMÁROM VÁROS ÖNKORMÁNYZATA 
H-2900 Komárom, Szabadság tér 1. 
Tel.:+36 34 541-300 

 
 
 
Iktatószám: 1-129/2013. 

Jegyzőkönyv 
 
Készült Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. szeptember 23. napján 8 
óra 25 perckor megtartott ülésén a városháza nagytermében. 
 
Jelen vannak: 
 

1. Babják Csaba, képviselő 
2. Czita János, képviselő 
3. Dombay Gábor, képviselő 
4. Hamrák Zsófia, képviselő 
5. Horváth Gyula, képviselő 
6. Horváth Zsolt, képviselő 
7. Márkos Attila, képviselő 
8. dr. Molnár Attila, polgármester 
9. Sárai János, képviselő 
10. Takács József, képviselő 
11. Turi Bálint, alpolgármester 

 
Meghívottként jelen van:  
 

- Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 
- Hornig Rudolfné, alpolgármester 
- dr. Ströcker Renáta, jegyző  
- Nagyné Varga Judit, aljegyző  
- Molnárné dr. Taár Izabella a Komáromi Járási Hivatal Vezetője 
- Kéri Anna, könyvvizsgáló 

 
dr. Molnár Attila, polgármester köszönti a képviselő-testületi ülés valamennyi résztvevőjét. 
Köszönti Képviselő-testület ülésén Molnárné dr. Taár Izabellát a Komáromi Járási Hivatal 
vezetőjét. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a Képviselő-testület 11 tagja 
közül 11 fő jelen van. Ezt követően a polgármester megnyitja a Képviselő-testület ülését. 
Módosító javaslatot tesz az előzetesen megküldött meghívó napirendi pontjaira az alábbiak 
szerint: felvételre javasolja a „A komáromi 1782/197 hrsz-ú ingatlan felajánlása megvételre” 
címet viselő napirendi pontot. Javasolja a képviselő-testület tagjainak, a módosított 
napirendek elfogadását. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadja a „A komáromi 
1782/197 hrsz-ú ingatlan felajánlása megvételre” címet viselő napirendi pont felvételét. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester javasolja a Képviselő-testületnek a meghívóban szereplő 
módosított napirend elfogadását.  
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 175/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. szeptember 23-i ülése napirendjét a 
meghívóban felsoroltakhoz képest a 13. napirendi ponttal kiegészítve az alábbiak szerint 
fogadja el: 

 
1. a. Komárom város 2013. évi Költségvetéséről szóló 2/2013. (II.27.)  

önkormányzati rendelet módosítása.  
 
b. Tájékoztató Komárom Város Önkormányzata 2013. június  
30-án fennálló likviditási helyzetéről. 
 
c. Komárom Város Önkormányzat pályázata a helyi  
önkormányzatok működőképessége megőrzését szolgáló kiegészítő  
támogatási igény benyújtásáról.      
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének a  
talajterhelési díjjal kapcsolatos szabályokról szóló önkormányzati  
rendelet felülvizsgálata.        
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a  
két ülés közötti fontosabb eseményekről.     
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

4.  Egyebek 
 

a. Komárom Város Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának  
elfogadása.         
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

b. Hajléktalanok menedékháza Szakmai program módosítása.  
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

c. Komáromi Egészségügyi Gépműszer Alapítvány alapító okirat  
módosítása.         
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
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d. Települési Értéktár létrehozása.      
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 
Zárt! 
 

5. Beszámoló kizárólagos vagy többségi önkormányzati tulajdonú  
gazdasági társaságok 2013. június 30-án fennálló kötelezettségeiről,  
likviditási helyzetéről.        
Előadók:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

6. Beszámoló a Komáromi Televízió Nonprofit Kft. 2013.  
I. félévi gazdálkodásáról, tevékenységéről.     
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

7. Beszámoló Komáromi Kulturális, Sport és Szabadidő Nonprofit Kft.  
2013. I. félévi gazdálkodásáról, tevékenységéről.    
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

8. Beszámoló a Komáromi  Komthermal Kft.2013. I. félévi  
gazdálkodásáról, tevékenységéről.       
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

9. Beszámoló Saxum Kft. 2013. I. félévi gazdálkodásáról,  
tevékenységéről.         
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

10. Beszámoló Komáromi Távhőszolgáltató Kft. 2013. I. félévi  
gazdálkodásáról, tevékenységéről, valamint a Komáromi  
Távhőszolgáltató Kft. téli fűtési szezonra való felkészüléséről.  
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

11. Beszámoló Komárom – Ács Vímű Kft. 2013. I. félévi  
gazdálkodásáról, tevékenységéről.      
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 

12. Önkormányzati tulajdonú bérlakások bérleti jogviszonyának  
felülvizsgálata.                   
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
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13. A komáromi 1782/197 hrsz-ú ingatlan felajánlása megvételre 
Előadó:  dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
Megkezdődik a napirendek tárgyalása az alábbiak szerint: 
 
Napirendek: 
 

1. Komárom Város 2013. évi költségvetéséről szóló 2/2013. (II.27.) önkormányzati 
rendelet módosítása. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy az előterjesztés 
három részből áll. A Pénzügyi Bizottság, és az Ügyrendi Bizottság megtárgyalta a napirendet, 
és elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek. Köszönti a napirend tárgyalásánál Kéri Anna, 
könyvvizsgálót. Ismerve a szeptember 15-i adóbevételek mértékét megállapítható, hogy az a 
tervezett mérték, amit a Képviselő-testület az év elején meghatározott, teljesülni fog. 
Megállapítható, hogy stabil, kiegyensúlyozott költségvetéssel rendelkezik Komárom Város 
Önkormányzata. Elmondja, hogy a napokban elindult az a közel félmilliárd Ft-os beruházási, 
felújítási munka, amelyet meghatároztak a költségvetés elfogadásánál. Köszönhetően a 
bevételek alakulásának, és a kiadási oldal racionalizálásának, azok az intézkedések, amelyek 
az egyéb adónemek bevételét illeti, gondol itt az iparűzési adóra, kis –és középvállalkozások 
támogatására, az ipari cégekkel való folyamatos kapcsolattartásra, kijelenthető az, hogy a 
bevezetett kommunális adó eltörlésre kerülhet 2014. január 1-jével, tehát kivezetésre kerül a 
rendszerből. Elmondja, hogy a kieső helyi adó bevétel és önkormányzati támogatás 
kompenzálása, valamint az árvízi helyreállítás jelentős összegű saját forrásának biztosítása 
érdekében szükséges Komárom Város Önkormányzata működőképességének megőrzését 
szolgáló kiegészítő támogatási igény benyújtása. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, 
észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? 
Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Takács József, képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő elmondja, hogy a 2013. évben második alkalommal került sor az 
előirányzat módosítására. Jelenleg a költségvetés főösszege 85.515.000 Ft-tal csökken, így a 
2013. évi költségvetési előirányzat a módosítással 5.000.067.585 Ft-ra változik. A bevételek 
főösszegét tekintve a felhalmozási bevételek összegét 622.131 Ft-ban, a működési célú 
bevételek összegét 4.000.445.454 Ft-ban, míg a kiadások főösszegét tekintve felhalmozási 
kiadások összegét 1.000.026.642 Ft-ban, működési kiadások összegét 4.000.040.943 Ft-ban a 
jóváhagyni javasolta a Bizottság. Az előre nem látható kiadások, valamint az elmaradó 
bevételek pótlására az általános tartalékot 97.326.000 Ft-ban, a működési célokra szolgáló 
céltartalékot 23.326.000 Ft-ban, míg a felhalmozási célú tartalékot 31.835.000 Ft-ban hagyta 
jóvá a Bizottság. A működési célú bevételek és kiadások költségvetési egyenlege 404.511.000 
Ft, a felhalmozási célú bevételek és kiadások költségvetési egyenlege -404.511.000 Ft-tal 
javasolja jóváhagyni a Pénzügyi Bizottság. Komárom Város 2013. évi költségvetése hiányt 
nem tartalmaz. Elmondja, hogy Komárom Város Önkormányzata hiteltartozással nem 
rendelkezik. Kiemelten fontosnak tartják a stabil likviditási helyzet fenntartását továbbra is 
úgy, hogy hitelt nem áll szándékukban igénybe venni. A működőképesség megőrzését 
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szolgáló kiegészítő támogatási igény benyújtásáról szóló pályázat benyújtását támogatja a 
Pénzügyi Bizottság, hiszen az igényelt összeg segítené Komárom város működését. A 
Pénzügyi Bizottság javasolja felhatalmazni a Polgármestert a támogatási igény benyújtására. 
Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy a napirendhez tartozó rendeletet, és határozati 
javaslatokat támogassák.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Takács József, képviselő tájékoztatását az 
előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Kérése a Képviselő-testület 
tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-130/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő rendelet-
tervezet elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet 
hozza: 
 

Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
  13 / 2013. (IX.23.) önkormányzati rendelete 

Komárom Város 2013. évi költségvetéséről szóló 2/2013.(II.27.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 

 
/A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-130/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő Komárom Város Önkormányzata 2013. 
június 30-án fennálló likviditási helyzetéről szóló határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 10 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett és ellenszavazat nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 176/2013. (IX.23.) határozata 
 

1. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Komárom Város 2013. 
június 30-án fennálló kötelezettségeiről, likviditási helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
2. Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a beszámolóval      
      kapcsolatban további intézkedést nem kezdeményez. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
 
/Komárom Város Önkormányzat likviditási helyzetéről szóló beszámoló a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi/ 
 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-130/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő támogatási igény benyújtásáról szóló 
határozati javaslatok elfogadásáról. 
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 177/2013. (IX.23.) határozata 
 

1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország 2013.évi 
központi költségvetéséről szóló 2012. évi CCIV. törvény 77.§ (2) bekezdése, valamint 
a megyei önkormányzati tartalékról és a helyi önkormányzatok működőképessége 
megőrzését szolgáló 2013.évi kiegészítő támogatásáról szóló 39/2013. (VII.31.) BM 
rendelet 2.§ (1) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve pályázatot nyújt be a helyi 
önkormányzatok működőképessége megőrzését szolgáló kiegészítő támogatás 
elnyerésére 250.000.000,- Ft összegben. A pályázat benyújtásának határideje 2013. 
szeptember 30.  

 
2.  A testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási igény benyújtására és az ahhoz 

szükséges adatok szolgáltatására. 
 
Határidő:  2013. szeptember 30. 
Felelős:  dr. Molnár Attila Polgármester 
 
 

2. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének a talajterhelési díjjal 
kapcsolatos szabályokról szóló önkormányzati rendelet felülvizsgálata. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy amikor a 
talajterhelési díjak a törvény által megemelt összegét azon családok kézhez vették, akik nem 
rendelkeznek csatornarákötéssel, felkeresték a hivatalt, hiszen tízszeres összegről volt szó. 
Külön kell választani azon családokat, akik ráköthettek volna a csatornára, viszont ezt 
valamilyen oknál fogva nem tették meg, és azon családokat, akik csak nagyon költséges 
műszaki megoldást tudnának igénybe venni. Elmondja, hogy 400-500 családot érint ez a 
kérdés. Elmondja, hogy ezzel a rendelettel nem oldják meg mindenki problémáját, csak azon 
családok problémáját tudják kezelni, akik rá tudnak kötni önerőből a csatornarendszerre. Akik 
rákötnek a csatornarendszerre az idei évben, azok számára elengedik a talajterhelési díjat. 
Méltányossági kérelem kapcsán tudja a Hivatal elengedni a kiszabott talajterhelési díj 
összegét, azon ingatlan tulajdonosoknak, akik korábban a közműfejlesztési hozzájárulás 
összegét megfizették, de mégsem kerültek rákötésre a csatornarendszerre. Elmondja, hogy 
orvosolják azon komáromi lakosok problémáját is, akik önhibájuktól függetlenül nem tudnak 
rákötni a csatornarendszerre. Megkérdezi, hogy van-e kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjai részéről a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy van. 
Megadja a szót Takács József, képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő elmondja, hogy az előterjesztésből tisztán látszik az önkormányzat 
segítő szándéka. Pontosan 595 db ingatlant érint az említett probléma.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Takács József, képviselő hozzászólását az 
előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 



 7 

hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Kérése a Képviselő-
testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-131/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 
rendelet-tervezet elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi rendeletet hozza: 
 

Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 
14 / 2013. (IX.23.) önkormányzati rendelete 

 
 a talajterhelési díjról  

 
/A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
 

3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti 
fontosabb eseményekről. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, aljegyző 
 

dr. Molnár Attila, polgármester ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a beszámoló 
végeztével több határozati javaslat meghozatalára is sor kerül. Döntést hoznak a Duna-Vértes 
Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulást érintő határozati javaslatokról, a 
Koppánymonostori Sportegyesület kérelméről, a Jókai Mór Gimnázium kérelméről, illetve 
pontosítanának egy korábbi ingatlan átvételi kérelmet a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. 
kérésének megfelelően. Elmondja, hogy a nyári szünet előtti utolsó parlamenti ülésen Rogán 
Antal, frakcióvezető úr segítségével elmondta azt az interpellációt, amelyet a belügyminiszter 
úrhoz intézett annak tekintetében, hogy mikorra várható a Dunai gát megépülése Komárom-
Almásfüzitő térségében. Elmondja, hogy 7.000.000.000 Ft-os beruházásról van szó, amely 
Komárom és Almásfüzitő közötti szakaszon biztosítaná a települések védelmét az ideihez 
hasonló kritikus árvízi helyzet kapcsán. Az interpellációra adott válaszban Tállai András 
államtitkár úr úgy fogalmazott, hogy 2015. május 31-ére megvalósul ez a beruházás. Az idei 
év végén azok az előzetes adminisztrációs folyamatok, amelyek ahhoz kellenek, hogy 
elindulhasson a tényleges kivitelezés 2014. évben megtörténnek, és a Dunai gát kiépítése a 
térségben megvalósul. Szintén fontos a város életében az új Duna híd megvalósulásának 
kérdése. A két ország között egyezmény is jött létre. Miniszterelnök úr Esztergom városában 
járt a minap, ahol megerősítette, hogy 2017. évben az új Duna híd el kell, hogy készüljön 
Komáromban. Elmondja, hogy ez a két beruházás szinte egy időben fog a térségben 
végbemenni. Közel 10 milliárd Ft-os beruházás az új Duna híd megépítése. Elmondja, hogy 
Hornig Rudolfné, alpolgármesterrel részt vettek azon a rendezvényen, ahol a 
Koppánymonostori szeméttelep rekultivációját mutatták be. Közel 10 hektáros terület 
helyreállításáról van szó. 320.000 m3 hulladékot kell megmozgatni, és a megfelelő, 
környezetre nem ártalmas, környezetvédelmi technológiákkal ellátni. Elmondja, hogy ki kell 
alakítani Koppánymonostoron egy olyan zöldterületet, amely a szeméttelep teljes 
rekultivációját jelenti. Elmondja, hogy 2014. év május vége, június első felére jelezte a 
kivitelező, hogy ezzel a munkálattal végezni tudnak. A város területén több nagyobb 
jelentőségű beruházás is zajlik. A beruházás érinti a Szőnyi városrészben a Szőnyi kereszttől 
egészen Szőnyi déli vasútállomásig a jobb oldali járdaszakaszt, amely teljes egészében 
felújításra kerül. A Koppánymonostori városrészen a Dózsa György Általános Iskolától, és 
Napsugár Óvodától egészen a Fenyves utcáig a jobb oldali járdaszakasz szintén teljes 
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egészében felújításra kerül. Elmondja, hogy azokat a beruházásokat preferálták elsősorban, 
amelyet a 2013. évi költségvetésben is elfogadtak, illetve a közbeszerzési eljárás kiírásakor is. 
Elsősorban azokat a beruházásokat tudják megvalósítani, amelyekkel a komáromi lakosok 
biztonságos közlekedését elő tudják segíteni. Kiemelten odafigyelnek az oktatási intézmények 
környékén szükséges beruházások elvégzésére. A Szőnyi Óvodánál, illetve a Bozsik József 
Általános Iskola környékén is szintén zajlanak, az útépítési munkálatok illetve hamarosan 
elkezdődik két csomópont kiépítése. A csomópont a Száva utcánál és a Petőfi Sándor 
Általános Iskola sarkánál kerül kiépítése. A Rüdiger tó körüli sétány kiépítési munkálatai is 
elkezdődtek. A Tóparti lakótelep tömb belsőnek is a rendbetétele zajlik. A Laktanya közben is 
elkezdődtek a munkálatok a járdafelújítás kapcsán. A Kalmár-köz belső udvarában a parkolás 
és a közlekedés megkönnyítése is megoldásra kerül.  Elmondja, hogy a közvilágítás 
bővítésének kapcsán egy nagyobb volumenű felújítási és bővítési munka indul el a város több 
pontján is. Rengeteg észrevételt kapnak a komáromi lakosoktól annak tekintetében, hogy 
melyek azok a területek, amelyeket prioritásként kezeljenek. Ezen észrevételeket feltüntetik a 
költségvetésben és a közbeszerzési eljárásban kiírásra kerülnek. Elmondja, hogy a 
beruházások következő körére a közbeszerzési eljárást még idén kiírják, és minden feltételnek 
eleget tesznek, hogy az effektív munka el tudjon kezdődni jövő tavasszal, gondol itt a 
Koppánymonostori kerékpárút szélesítésére, és a Maros utcát érintő felújítási munkálatok 
elvégzésére, a téli időszak elmúltával elkezdődhetnének a kivitelezési munkálatok az adott 
területeken. Elmondja, hogy a Szőnyi járdaberuházással párhuzamosan azt a tájékoztatást 
kapta Czunyiné dr. Bertalan Judit, kormánymegbízott asszonytól, aki egyben az útügyi 
hálózatot képviseli a megyében, hogy a kormányzat 800 km út felújítását fogja megvalósítani 
még ebben az évben, és Komárom várost is érinteni fogja ez az útfelújítási munka az 1. számú 
főút Szőnyi szakaszán a Vásártértől egészen a Penny Market üzletig lévő útszakasz felújításra 
fog sor kerülni, és teljesen új burkolatot fog kapni az út. Kérése a komáromi lakosok felé, 
hogy legyen türelemmel a beruházások és felújítások alkalmával okozott kényelmetlenségek 
miatt. Elmondja, hogy a jelenleg tartó beruházások, kivitelezési munkálatok november 
közepéig megvalósulnak. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása 
a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy van. Megadja a 
szót Czita János, képviselőnek. 
 
Czita János, képviselő elmondja, hogy szeptember 1-jén kezdődtek a kivitelezési, felújítási 
munkálatok Koppánymonostoron. A szeméttelepen elkezdődött a rekultiváció, amely azt 
jelenti, hogy Európai Uniós szintű helyreállítása fog megtörténni a volt szeméttelepnek, 
amelyre Komárom városa a Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 
konzurciumi tagjaként pályázott. Ez a konzurcium nyerte el a 6 milliárd Ft-os támogatást. A 
konzurciumnak 79 tagja van, és 27 településen zajlik a beruházás. Elmondja, hogy a 27 
településen zajló beruházás összértéke a 6 milliárd Ft. A komáromi beruházás összege 
290.000.000 Ft. A Duna híd építése egy későbbi időpontban kezdődik el. Elsőként a 
telekrendezések, a kisajátítási eljárások fognak megtörténni. Elmondja a rekultivációval 
kapcsolatban, hogy ennek a lényege az, hogy átrostálják a felső szemétréteget, és a nem oda 
való, veszélyesnek tűnő anyagokat elszállítják. Ezt követően terepegyengetés történik, és a 
felszínen a záró fólia réteg kihúzása megtörténik. Ennek az a célja, hogy a fentről jövő esővíz 
ne mossa át ezt a mélyben eltemetett szemétréteget, és ne mossa bele a talajvízbe, a 
rétegvízbe, ami által a környezetszennyezéstől a vízbázist megóvják. A letakarás után a tájba 
illesztés fog megtörténni, ami, a termőtalajnak az elterítését jelenti. Elmondja, hogy a 
kivitelezésben a zöldfelület rendbetétele is beletartozik, tehát parkosítás és fásítás is fog 
történni a helyszínen. Ezt követően fogják átadni a városrésznek ezt a rekultivált területet. 
Elmondja, hogy a járdaépítési munkálatoknak köszönhetően az egységes Koppánymonostori 
látkép irányába haladnak. A Koppánymonostori kerékpárút szélesítése a közbeszerzési 
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eljárások lefolytatását követően 2014. év első felében elkezdődhet. Elmondja, hogy a 
Koppánymonostori bölcsőde és az iskola között lévő Tamási Áron utcában most nem épül 
járdaszakasz. A járdaszakasz kiépítése tervezés alatt áll, hiszen nem csak a járdaszakaszt kell 
kiépíteni, hanem parkolóhelyeket is. Kérése a hivatal és a Saxum Kft. illetékes munkatársai 
felé, hogy a Tamás Áron utcában lévő út burkolatának mélyedését hozzák helyre még a 
járdaépítés megkezdése előtt, mert gondot fog jelenti a csapadékos időszakokban. Tudomása 
szerint elkészült az állatmenhely, aminek az átadása nemsokára megtörténik. Kérdése, hogy 
az átadás mikorra várható. A Nokiát megvásárolta a Microsoft. Kérdése, hogy ennek a 
fúziónak az eredményeképp a Nokia esetleges bővülésével kapcsolatban szeretne információt 
kapni. 
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Czita János, képviselő hozzászólását. Elmondja, 
hogy a Nokia és a Microsoft között régóta folyik az együttműködés. A Microsoft bejelentette, 
hogy megvásárolja a Nokiát, egyrészt magát a céget, és magát amit a Nokia jelent, az ahhoz 
kapcsolódó szabadalmakkal, szerzői jogokkal, minden egyébbel együtt. Elmondja, hogy a 
Microsoftnak nincs Európában gyára. Jelenleg a Nokiának is már csak a komáromi gyára az, 
amely Európában működik. Komárom Város Önkormányzata és a cég vezetése arra 
következtet ebből, hogy remélhetőleg egy olyan fejlesztési irány valósul meg, amely stratégiai 
szempontból számol a komáromi gyárral a cégcsoporton belül. Maga az akvizíciós folyamat, 
amíg lezárul az ilyen nagy volumenű multinacionális cégek kapcsán, az körülbelül jövő év 
elejére várható. Tehát 2014. május-júniusára várható, míg lezárul az adásvétel teljes 
akvizíciója. Nemrég neves vendég járt Komárom városában, Steven Elop, aki a Nokiának 
illetve a Microsoftnak is a globál igazgatója. A komáromi gyárban lévő dolgozókat, illetve a 
gyár felső és –középvezetését tájékoztatta arról, hogy stratégiai helyszínként képzelik el a 
komáromi gyárat. Korábbi alkalommal levélben kereste meg Komárom Város 
Önkormányzata Steven Elop urat, amelyben jelezték, hogy Komárom városára mindenben 
számíthat. Elmondja továbbá, hogy a Microsoft-tal stratégiai megállapodást kötött a 
Kormány, tehát mindjárt a legelején ez a stratégiai megállapodás létrejött. Kérte Varga 
Mihály miniszter urat, és miniszterelnök urat, hogy e tekintetben is tájékoztassák a céget 
arról, hogy a magyar kormányzat is mindenben, amiben lehet a rendelkezésre áll, és segíteni 
fogja ezt a folyamatot. Bízik benne, hogy Komárom városa ennek a bejelentett változásnak a 
nyertese lesz. A kutyamenhellyel kapcsolatosan elmondja, hogy az új menhely megépült. A 
kisállat menhellyel kapcsolatosan egy bérleti szerződést, megállapodást kötnek, amelyben a 
REX Állatvédő Egyesületnek kérelmére szeretnék a rendelkezésükre bocsájtani, és ők 
üzemeltetnék az állatmenhelyet. Elmondja, hogy az állatok világnapja október 4-én lesz. 
Vélhetően ezen a napon kerül átadásra az új menhely. Elmondja, hogy a hétvégén elkezdődött 
a kisállatok átszállítása az új menhelyre, Koppánymonostorról. A Tamási Áron utcával 
kapcsolatos felújítások a következő évi kivitelezési munkálatok keretében fognak 
megvalósulni. Jelenleg a területtel kapcsolatos tervezési munkálatok zajlanak. A következő év 
legelső fázisával kapcsolatos közbeszerzési kiírásba fog belekerülni a Tamási Áron utcát 
érintő felújítás. Elmondja, hogy ünnepélyes átadásra került sor szeptember 21-én a Dunai 
bástya Jókai Mórról elnevezett termében, ahol megjelent több rangos katonai vezető, 
Komárom vezetése és a Képviselő-testület tagjai. A Duna pont akkor tetőzött, amikor ennek a 
bástyának az átadására eredetileg sor került volna, Június 8-án. A Dunai bástya felújítása több 
mint 400 millió forintba került, ebből a támogatás mértéke 82 százalék volt. Az impozáns 
falak közt egy állandó kiállítás is helyet kapott, ami a dunai hajózást és a mesterségeket 
mutatja be. Középpontjában egy bőgőshajó makett áll. Elmondja, hogy ez a projekt igen 
jelentős volt az erőd megújulása szempontjából. A beruházás hozzájárul Komárom és a térség 
fejlődéséhez is. A Vasmacska étterem és a Tesco sarkánál folyó munkálatokkal kapcsolatban 
folyamatos tájékoztatást kapnak a komáromi lakosok. Elmondja, hogy egy komplex 
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csatornahálózat kezelési rendszerre van szükség, amelynek csak a tervezési folyamata több 
hetet vett igénybe. A helyreállítás nagy figyelmet és magas szakmai hozzáértést igényel. A 
speciális, erre a célra gyártott anyagok elkészítése, valamint a tervezés pedig időt vesz 
igénybe, hiszen mind a MÁV, mind a Magyar Közútkezelő Nonprofit Zrt. érintett az ügyben. 
A munkálatok sem a 13-as út, sem a Tesco forgalmában nem okoznak fennakadást. Elmondja, 
hogy a beruházás november végére, december közepére készülhet el. A munkák ideje alatt a 
szennyvízelvezetés zavartalan marad a városban. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, 
észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a 
szót Takács József, képviselőnek. 
 
Takács József, képviselő elmondja, hogy azokat a beruházásokat, amelyek a városban 
folynak, Komárom Város Önkormányzata önerőből, hitel felvétele nélkül hajtja végre. 
Elmondja, hogy a Szőnyi kereszttől egészen Szőny-déli-ig járdaépítési munkálatok folynak. A 
másik felújítás a Bozsik József Általános Iskolánál történő újfelújítás és parkolók kialakítása. 
Mindkét beruházás fontos, hiszen az itt lakó emberek már nagyon várták ezeket a 
beruházásokat a biztonságos közlekedés fenntartása végett. A Molaji városrészen több 
észrevétel érkezett az utóbbi időben, hogy a társasházak előtt a járdák rossz állapotban 
vannak. A parkolás is komoly problémát okoz, hiszen az út melletti árokban tudnak csak 
megállni a gépkocsival közlekedők. Sok esetben teherautók sem tudnak közlekedni a keskeny 
utak, és az út szélén parkoló autók miatt. A közvilágítás korszerűsítése alkalmával kérése a 
hivatal felé, hogy fordítson nagyobb figyelmet a közvilágítás ellenőrzésére. A közterületek 
tisztaságával kapcsolatban megköszöni a Saxum Kft. vezetőjének, dolgozóinak, azt a munkát, 
amelyet a városban végeznek.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Takács József, képviselő hozzászólását. 
Elmondja, hogy minden személyes kapcsolatrendszert fel kellett használnia ahhoz, hogy 
elérje az E.on-nál, hogy működjön a városban az a közvilágítás, amiért a város nem kevés 
pénzt fizet. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-
testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Babják Csaba, képviselőnek. 
 
Babják Csaba, képviselő elmondja, hogy a volt kressz park területén valamikor elhelyezésre 
került egy közkút, és egy homokozó. A közkút soha nem működött, és a homokozót pedig 
benőtte a gaz. Kérdése, hogy ez az állapot, amelyre már júniusban felhívta a figyelmet, 
megoldásra kerül-e jövő év tavaszára. Továbbá elmondja, hogy tudomására jutott, hogy az 
Öreghegyen vannak olyan komáromi lakosok, akik ingatlanokat vásárolnak fel. Ezek az 
ingatlanok 2x3x4 m-es présházak. Ezekbe a présházakba nyomorúságos szociális 
körülmények közé kisebbségi családokat telepítenek be. Az Öreghegyi gazdáktól sorra 
keresik meg, hogy megszaporodtak a terménylopások. Rengeteg termény tűnt el, ami felveti 
annak a kérdését, hogy a tél eljövetelével ezek a családok hogyan, és kinek a kárára fognak 
tüzelőhöz jutni. Kérése, hogy találjanak megoldást erre a problémára.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Babják Csaba, képviselő hozzászólását. 
Elmondja, hogy a kressz parknál lévő közkút és homokozó rendbetétele tavasszal 
megtörténik. Kérte a közterület-felügyelet munkatársait, és a Rendőrkapitány úr felé is jelezte 
az Öreghegyet érintő problémákat. Bízik benne, hogy amit lehet, megtesznek ezen a területen. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Dombay Gábor, képviselőnek. 
 
Dombay Gábor, képviselő elmondja, hogy a korábban meghozott ésszerűsítő és racionalizáló 
döntéseknek köszönhetően, a büdzsé olyan stabil alapokon nyugszik, hogy 2014. január 1-től 
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a kommunális adó megszűnik a városban. Elmondja, hogy a Rüdiger sétány 
meghosszabbításra került a Madách Imre és a Szamos utca irányában. A Török Ignác utcából 
és a Térffy Gyula utcából közlekedő gyermekek és felnőttek ezáltal járdán tudnak tovább 
haladni, nem pedig az úttesten. Elmondja, hogy a Török Ignác utcában is elkezdődtek a 
járdaépítési munkálatok, amelyek várhatóan jövő hónap végére be is fejeződnek. A Kispatak 
utcában is hamarosan elkészül a szilárd útburkolat, és a közvilágítás kiépítése. Elmondja, 
hogy a Lengyár lakótelepen pár évvel ezelőtt játszóteret hoztak létre, viszont az idei évben 
közvilágítás fejlesztése is megvalósul. A Madách Imre utca új részében is kiépítésre kerül a 
közvilágítás. Kérése, hogy a Báthory István utca és a Temető utcai garázssoron két darab 
közvilágítási lámpát helyezzenek ki. Az Igmándi Erőd melletti sétány kivilágításával 
kapcsolatos munkálatok is befejeződtek. Elmondja, hogy a Gábor Áron utcai jelzőlámpánál 
sok gyalogos halad át, és nagyon rövid a gyalogos áthaladási idő. Kérése, hogy az áthaladási 
idő tekintetében kérjék a lámpák felülvizsgálatát. Elmondja, hogy napjainkban zajlik a világ 
leghosszabb sporteseménye, a 30 napos ironman verseny, ahol a komáromi Szőnyi Ferenc is 
részt vesz Komárom város támogatásával. Pillanatnyilag a 16. napnál tart a verseny, ahol is 
Szőnyi Ferencnek másfél óra előnye van többi versenytársával szemben.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dombay Gábor, képviselő hozzászólását. 
Elmondja, hogy Komáromban is megrendezésre kerül egy futóverseny, a Spartathlon. A 
Spartathlon egy 246 kilométeres ultramaratoni futóverseny Görögországban, Athén és Spárta 
között, ahol idén több magyar futó is rajthoz áll. 
A verseny az egyik legnehezebb ultramaratoni futás a világon és a negyedszázados története 
során számos magyar sikert hozott. Elmondja, hogy az ironman verseny 30 napon keresztül 
minden nap 4 km úszást, majd 180 km kerékpározást, és a végén 40 km futást jelent. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Dombai Gábor, képviselőnek. 

Dombay Gábor, képviselő elmondja, hogy miközben a versenyzők Görögországban gyűrik a 
távot, az idő alatt a Komáromban több százan futnak együtt velük. A rajt szeptember 27-én, 
reggel 6 órakor lesz a Jókai téren lévő hajós emlékműnél. Az etap hossza 2 kilométer. A 
sporteseményt a Komáromi Európa Futó Egyesület szervezi. 

Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy nem a beruházások mértéke mérvadó, hanem a 
minőségük. A Tóparti lakótelep belső udvarán, konkrétan az óvoda környékén az út új 
burkolatot kap. Kérése az itt lakókhoz, hogy a gépjárműparkolást helyezzék át a Madách Imre 
utcába erre az időszakra, míg a munkálatok be nem fejeződnek. Elmondja, hogy az óvoda 
északi oldalán van még egy kapubejáró, amit meg lehetne nyitni, ennek következtében teljes 
mértékben lehetne a gépjárműparkolást ezen a területen mellőzni, és a szülők is biztonságosan 
tudnák a gyermekeket óvodába vinni. Ennek megoldásaként a kisposta melletti parkolót 
lehetne használni, innen a bejárás egyszerűen megoldható. A Tóparti lakótelep 2/C lakóháza 
bejáratának felújítására is megoldást kell találni. Visszatérve az E.on-nal való küzdelmekhez 
elmondja, hogy 3 év után sikerült elérnie azt, hogy a kisposta mögötti parkolóban működjön a 
közvilágítás. Elmondja, hogy a Maros utca útburkolat javítása ebben az évben elmarad, 
viszont nagymértékű az úton lévő kátyúk száma. Kérése a Saxum Kft. munkatársai felé, hogy 
találjanak megoldást a kátyúk megszűntetésére. A Madách utca az Eötvös utca és a Gábor 
Áron utca magasságában lévő Korpás-ér felett szeretné, ha egy kis rönkfa hidat építenének, 
ezzel is megkönnyítve az ott lakók, és gyermek közlekedését. Komáromban a járdák rossz 
állapotban vannak, és valóban fontossági sorrendet betartva kell a járdaépítéseket elvégezni. 
Felhívja a figyelmet egy kulturális rendezvénysorozatra, amelynek nagy része már lezajlott, 
de még tart a folytatása, ez a Kecskés László Emlékév rendezvénysorozata. Ez a 
rendezvénysorozat a Kecskés László Társaság és Komárom Város Önkormányzata 
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összefogásával valósult meg. A rendezvénysorozat kezdetekor Kecskés László és Családja 
házára egy emléktáblát helyeztek fel születése 100. évfordulója alkalmával. Elmondja, hogy a 
Vág utcában lévő kisposta mellett is kihelyezésre került egy emléktábla. A Klapka György 
Múzeumban is megtekinthető volt egy kiállítás, ahol Kecskés Lászlóra, mint helytörténészre 
emlékezhettek az odalátogatók. A rendezvénysorozat következő helyszíne a Jókai Mór Városi 
Könyvtár volt. Elmondja, hogy október 19-én a diákokat is bevonva egy vetélkedő kerül 
megrendezésre a városházán.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Hamrák Zsófia, képviselő hozzászólását. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Horváth Gyula, képviselőnek. 
 
Horváth Gyula, képviselő elmondja, hogy a Laktanya köz teljes szakaszán is elkezdődtek az 
útfelújítási munkálatok. A Klapka György út 51-53. belső udvara is szilárd burkolatot kap. 
Köszönetet mond a Képviselő-társainak és azoknak, akik előkészítették a szükséges 
munkálatokat. Elmondja, hogy a Laktanya közben folyó munkálatok végeztével a platánfák 
ültetését is folytatják. Köszönetet mond a Sportegyesületeknek mindazért, amit a komáromi 
gyermekekért tettek a táborozási lehetőségek tekintetében. Elmondja, hogy a Czibor Zoltán 
sporttelepen elkezdődött a műfüves pályának az építése. Olimpiai világ, és Európa bajnokok 
látogattak Komárom városába Czibor Zoltán halálának évfordulója alkalmából. Köszönetet 
mond a Komáromi Kulturális, Sport és Szabadidő Nonprofit Kft-nek a megemlékezés 
szervezéséért.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Horváth Gyula, képviselő hozzászólását. 
Elmondja, hogy Martinek László és Fábián János öttusa olimpiai bajnokok és Boczkó Gábor 
újdonsült vívóbajnok is részt vett a megemlékezésen. Megkérdezi, hogy van-e további 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. 
Megadja a szót Turi Bálint, alpolgármesternek. 
 
Turi Bálint, alpolgármester elmondja, hogy a Kalmár Köz belső udvarán új parkolóhelyek 
kerülnek kialakításra. Az Asztalos Béla úti játszótérre új játékelemek kerülnek ki. Elmondja, 
hogy szeptember 27-28.-án kerül megrendezésre az árvíz miatt elmaradt Pedagógus Kórusok 
Országos Találkozója, és szeptember 28-29.-én az V. Hon-nap amely a Csillag Erődben kerül 
megrendezésre.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Turi Bálint, alpolgármester hozzászólását. 
Köszönetet mond a Vox Femina női kórusnak, akik a Pedagógus Kórusok Országos 
Találkozója alkalmából megszervezték a rendezvényeket a városban. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy 
van. Megadja a szót Márkos Attila, képviselőnek. 
 
Márkos Attila, képviselő elmondja, hogy a városban jelenleg tartó beruházások minősége 
sokkal jobb minőségben történik, mint az elmúlt években. A Török Ignác utcában a 
járdaépítésnél érkezett egy észrevétel, miszerint miért nem az utca végétől kezdődik a járda. 
Az utca végén már ipari terület található, de kérése, hogy ezen a területen is idővel kezdjék 
meg a járdakialakítási munkálatokat. Az Igmándi Erődnél, az Igmándi út és a Térffy Gyula 
utca közötti szakaszon, amely 340 m hosszú szakasz, ahol 32 db közlekedési tábla van 
kihelyezve. Javasolja a közlekedési táblák felülbírálását, mert szükségtelennek tartja ezen a 
kis szakaszon ennyi tábla kihelyezését, amelyek rontják a műemléki környezet látványát. 
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Elmondja, hogy 9 éve működik a Magyar Lovas Színház. Augusztusban egy nagyon szép 
Szent István ünnepi dupla Honfoglalás című előadással tudták megünnepelni a 100. előadást.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Márkos Attila, képviselő hozzászólását. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Dr. Kreft-Horváth Loránd, 
alpolgármesternek. 
 
Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester elmondja, hogy szeptember 1-jével elkezdődött 
az új tanév. A méhnyakrák elleni védőoltás a tanév kezdetével párhuzamosan zajlik. 
Elmondja, hogy az idei évben a 2000. évben született fiúk, és lányok kapták meg a 
lehetőséget levél formájában arra vonatkozóan, hogy szeptember 30-ig a nyilatkozatukat 
Lippayné Barassó Julianna egészségügyi és szociális referens részére szíveskedjenek vissza 
juttatni amennyiben kívánnak élni azzal a lehetőséggel, hogy a körülbelül 90.000,- Ft értékű 
három védőoltásból álló oltási sorozatot ingyenesen, városi segítséggel a gyermekük 
megkapja. A határidő a nyilatkozatok megküldésére szeptember 30-a. A prevenciós program 
szintén az őszhöz kötődik. Az Országos Egészségfejlesztési Intézet akreditálta az 
Önkormányzatok által kidolgozott „Kincset ér” címet viselő városi prevenciós programot. Az 
egészségügyi prevenciós program óvodákban, általános iskolákban és középiskolákban 
Komárom városában folytatódni fog. Köszönetet mond Kovács Károlynak a Komthermál Kft. 
ügyvezető igazgatójának azért a segítségért és technikai felkészültségért, amelyet a hétvégén 
megtartott úszóversenyhez biztosított. Elmondja, hogy 127 gyermek nevezett erre a területi 
úszóversenyre.   
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Dr. Kreft-Horváth Loránd, alpolgármester 
hozzászólását. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a 
Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Hornig Rudolfné, 
alpolgármesternek. 
 
Hornig Rudolfné, alpolgármester a közvilágítással kapcsolatban elmondja, hogy az E.on a 
tulajdonosa a városban lévő vezetékek nagy részének. Elmondja, hogy más szolgáltató került 
kiválasztásra a közbeszerzési eljárás során. Az E.on korábban nem kötötte meg Komárom 
Város Önkormányzatával a szerződést, a passzív elemek, vagyis a lámpatestek 
karbantartására. Az egyeztető tárgyalások megtörténtek. Az EH-SZER Kft-vel megtörtént a 
ködbérterhes teljesítésnek az elfogadtatása a szerződésen belül, a szerződések aláírása 
folyamatban van.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Hornig Rudolfné, alpolgármester hozzászólását. 
Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület 
tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Hamrák Zsófia, képviselőnek. 
 
Hamrák Zsófia, képviselő elmondja, hogy Benedek Elek születésnapja a magyar népmese 
napja. A Komáromi Kulturális, Sport és Szabadidő Nonprofit Kft. szervezésében 
Koppánymonostoron a Dózsa György Kultúrházban szeptember 27-én pénteken, 300 
kisgyermek részvételével tartják meg a magyar népmese napját. Vendégül látják Écsi 
Gyöngyi előadót. Október 1-jén a zene világnapja alkalmából az Egressy Béni Zeneiskolában 
egész napos programsorozat kerül megrendezésre. Elmondja, hogy az Ukrán és a Német 
Nemzetiségek két napos sátoros ünnepet szerveznek a városban, október 4-5-én 
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dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Hamrák Zsófia, képviselő hozzászólását az 
előterjesztéssel kapcsolatban. Elmondja, hogy október 4-én pénteken 11 órakor az Aradi 
Vértanúkra fognak emlékezni, a Szent Imre Általános Iskola tanulói adnak műsort, és az 
igazgató asszony mond emlékező beszédet. Október 5-én Koppánymonostoron Szüreti 
felvonulás kerül megrendezésre. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Horváth 
Gyula, képviselőnek. 
 
Horváth Gyula, képviselő elmondja, hogy a Koppánymonostori Sportegyesület pályázatot 
nyújtott be tárgyi eszközökre, amelyet a Komárom-Esztergom Megyei Labdarugó Szövetség 
16.000.000,- Ft-tal támogatott. Kérése, hogy az önrész összegét, amely 2.087.000,- Ft a 
Koppánymonostori Sportegyesület javára szavazzák meg a képviselők.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni Horváth Gyula, Képviselő hozzászólását az 
előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatosan? Megállapítja, hogy 
nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-132/2013. iktatószámú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 178/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Koppánymonostori Sportegyesület 
2012/13-as nyertes TAO pályázatai önrészének biztosításához 2.087.737,- Ft támogatást nyújt 
a 2013. évi költségvetésében az általános tartalék terhére. 

 
Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-132/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 4813/14 hrsz-ú ingatlannal kapcsolatos 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 179/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 131/2013. (VI.20.) határozat 2. pontját 
az alábbiak szerint egészíti ki: 
 
1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 

CXVI. törvény 13. §-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. 
törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél 
kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában és az ingatlan-nyilvántartás 
szerint a Komárom-Esztergom Megyei Intézményfenntartó Központ vagyonkezelésében 
lévő 2921 Komárom, Iskola utca 12. szám alatti, komáromi 4813/14 helyrajzi számon 
felvett, kivett gyermekotthon megnevezésű, 895 m2 területű ingatlan 1/1 tulajdoni 
hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 
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2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 
CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 9.) pontjában meghatározott a lakás és 
helyiséggazdálkodási önkormányzati kötelező feladatainak ellátása érdekében kívánja 
tulajdonba venni és bérlakás kialakítása céljára kívánja felhasználni. 

 
konkrét felhasználási cél meghatározása:  

 
A gyermekotthonként már évek óta nem funkcionáló családi házat Komárom Város 
Önkormányzata szeretné bérlakásként hasznosítani. A Bozsik József Általános Iskola 
szomszédságában lévő ingatlan kiválóan alkalmas akár több család számára szolgálati 
lakásnak, bérlakásnak. A városban nehéz körülmények között élő családoknak az 
Önkormányzat úgy is próbál segíteni, hogy a rendelkezésre álló szociális lakások számát 
növeli. 
 
3. Komárom Város Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 

– ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét – megtérítését. 
 
4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 2000) 

védettség alatt. 
 
5. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

2921 Komárom, Iskola utca 12. szám alatti, komáromi 4813/14 hrsz.-ú ingatlan ingyenes 
önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás során az MNV Zrt. felé teljes 
jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot megtegyen. 

 
6. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

a 2921 Komárom, Iskola utca 12. szám alatti, komáromi 4813/14 hrsz.-ú ingatlan 
ingyenes önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó megállapodást aláírja. 

 
Határidő:  2013. szeptember hó 30. 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 

dr. Ströcker Renáta jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-132/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 737 hrsz-ú ingatlannal kapcsolatos 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 180/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 131/2013. (VI.20.) határozat 1. pontját 
az alábbiakkal egészíti ki: 
 
1. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti vagyonról szóló 2011. évi 

CXVI. törvény 13.§-ában foglaltak valamint az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. 
törvény 36. § (2) bekezdésének c) pontja alapján a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-nél 
kezdeményezi és kérelmezi a Magyar Állam tulajdonában és a Nemzeti Adó- és 
Vámhivatal vagyonkezelésében lévő 2900 Komárom, Igmándi út 8. szám alatti, komáromi 
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737 helyrajzi számon felvett, kivett lakóház megnevezésű ingatlan 1/1 tulajdoni 
hányadának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását. 

 
2. Az ingatlant az Önkormányzat a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 9.) pontjában meghatározott a lakás és 
helyiséggazdálkodási önkormányzati kötelező feladatainak ellátása érdekében kívánja 
tulajdonba venni és bérlakás kialakítása céljára kívánja felhasználni. 

 
konkrét felhasználási cél meghatározása:  

 
Az ingatlant Komárom Város Önkormányzata szeretné bérlakásként hasznosítani. A társasház 
kiválóan alkalmas több család számára szolgálati lakásnak vagy bérlakásnak. A városban 
nehéz körülmények között élő családoknak az Önkormányzat úgy is próbál segíteni, hogy a 
rendelkezésre álló szociális lakások számát növeli. 
 
3. Komárom Város Önkormányzata vállalja a tulajdonba adás érdekében felmerülő költségek 

– ideértve a művelési ág szükséges megváltoztatásának költségét – megtérítését. 
 
4. Az igényelt ingatlan nem áll (örökségvédelmi / természetvédelmi / helyi / Natura 2000) 

védettség alatt. 
 
5. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

2900 Komárom, Igmándi út 8. szám alatti, komáromi 737 helyrajzi számon felvett, kivett 
lakóház megnevezésű ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adásával kapcsolatos 
eljárás során az MNV Zrt. felé teljes jogkörben eljárjon, és valamennyi nyilatkozatot 
megtegyen. 

 
6. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy 

a 2900 Komárom, Igmándi út 8. szám alatti, komáromi 737 helyrajzi számon felvett, 
kivett lakóház megnevezésű ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adására 
vonatkozó megállapodást aláírja. 

 
Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 

    dr. Ströcker Renáta jegyző 
 
 
Dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-132/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő települési szilárdhulladék-gazdálkodásról 
szóló határozati javaslat elfogadásáról, azzal a kiegészítéssel, hogy a határozat egy 4. ponttal 
egészül ki, mely szerint: „Komárom Város Önkormányzata a Hulladékszállítási 
Közszolgáltató kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárást a Tatabányai Megyei Jogú 
Város Önkormányzatával és a Tatabánya és kistérség településeivel közösen kívánja 
lebonyolítani. 
 
A döntéshozatalba 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 181/2013. (IX.23.) határozata 
 

1. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Települési szilárdhulladék-
gazdálkodási rendszerek fejlesztése” című pályázat kapcsán adott tájékoztatót 
elfogadja. 

 
2. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Duna-Vértes Köze 

Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa által 2013. szeptember 
12-én tárgyalt üzemeltetési koncepció 2. változatát, mely szerint a Társulás egy saját 
100% tulajdonú céget hozzon létre a KEOP-1.1.1/2F/09-11-2011-0002 számú pályázat 
során létrehozott és beszerzett vagyon hasznosítására. 

 
3. Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja az előterjesztés 3. 

számú mellékleteként szereplő Társulási Megállapodás módosítását és a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást, és felhatalmazza 
dr. Molnár Attila polgármestert a megállapodás aláírására. 

 
4. Komárom Város Önkormányzata a Hulladékszállítási Közszolgáltató kiválasztására 

irányuló közbeszerzési eljárást a Tatabányai Megyei Jogú Város Önkormányzatával és 
a Tatabánya és kistérség településeivel közösen kívánja lebonyolítani. 

 
Határidő:  2013. szeptember 30. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-132/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő Jókai Mór Gimnáziummal kapcsolatos 
határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 182/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Jókai Mór Gimnázium szakmai 
programjaihoz 397.360,- Ft támogatást nyújt, a város költségvetésének oktatási alapja terhére. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
dr. Molnár Attila, polgármester kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 
1-132/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő lejárt határidejű Képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről szóló 
beszámoló elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalba 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 183/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a lejárt határidejű Képviselő-
testületi határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról, 
intézkedésekről szóló beszámolót. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
 

4. Komárom Város Szociális Szolgáltatástervezési Koncepciójának elfogadása. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 

dr. Molnár Attila, polgármester felkéri dr. Ströcker Renáta jegyzőt, hogy adjon tájékoztatást 
az előterjesztéssel kapcsolatban.  
 
dr. Ströcker Renáta, jegyző elmondja, hogy a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló törvény előírja, hogy a legalább 2000 lakosú települési önkormányzatok a szociálisan 
rászorult személyek részére biztosítandó szolgáltatási feladatok meghatározása érdekében 
szolgáltatástervezési koncepciót készítsenek. A koncepció helyzetfelméréssel indul, melyben 
számot kell vetni azzal, hogy milyen ellátásokat biztosít jelenleg az önkormányzat, és ezeket 
az ellátásokat hogyan kívánja a jövőben fejleszteni. Annak érdekében, hogy minden 
véleményt megpróbáljanak ebbe a koncepcióba integrálni, a Szociális és Idősügyi Szakmai 
Kollégium elé terjesztették a tervezetet. Elmondja, hogy az előterjesztésben kiemelték azokat 
a pontokat, amelyek mentén a fejlesztéseket elképzelik. Az 1. pontban a szenvedélybetegek 
ellátására szeretnének nagyobb hangsúlyt fektetni elsősorban a nappali ellátásukat tekintve. A 
2. pontban az idősek klubját megvalósítani a demens betegek számára. A 3. pontban egy 
Máltai játszóteret szeretnének megvalósítani. Amennyiben pályázati forrás, pénzügyi 
lehetőség a rendelkezésükre áll, szeretnék a jövőben ezt támogatni. A 4. pontban a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtás áll. A koncepció állást foglal amellett, hogy ezt a fajta 
ellátást a jövőben is biztosítani szeretnék. Az 5. pontban szereplő hajléktalanok 
menedékházával kapcsolatosan a jövőben eldöntendő kérdés az, hogy a jelenleg ideiglenes 
működési engedéllyel rendelkező épületet szeretnék-e majd felújítani, vagy más 
elhelyezésben gondolkodni. A 6. pontban szereplő Komárom és Környéke Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálattal kapcsolatosan Dr. Kreft-Horváth Loránd alpolgármester is jelezte, 
hogy a szolgálat helyhiánnyal küzd. Szeretnének megoldást találni arra, hogy nagyobb teret 
tudjanak biztosítani az intézménynek, ami nagyon magas szakmai színvonalú munkát végez. 
A 7. pontban szereplő Aprótalpak Bölcsőde tekintetében egy benyújtott pályázattal 
rendelkeznek, amely a bölcsőde felújítására irányul. Amennyiben ezen a pályázaton 
támogatást nyernek, ennek a feladatnak is eleget tesznek. A 8. pontban szereplő szupervízió 
biztosítása a szociális intézményekben, amelynek lényege a jól képzett, elhivatott 
munkatársak megtartása, kiégésük megelőzése, amely fontos célkitűzés.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester megköszöni dr. Ströcker Renáta, jegyző hozzászólását az 
előterjesztéssel kapcsolatban. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-
testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-133/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő 
határozati javaslat elfogadásáról. 
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A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 184/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja Komárom Város 2013-18-as 
időszakra vonatkozó Szociális Szolgáltatástervezési Koncepcióját az 1-133/2013. iktatószámú 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. 
 
Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felelős: dr. Molnár Attila polgármester 
 
/Komárom Város Önkormányzat szociális szolgáltatástervezési koncepciója a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi/ 
 
 

5. Hajléktalanok menedékháza Szakmai program módosítása. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 

dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Megkérdezi, hogy van-e 
további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel 
kapcsolatban? Megállapítja, hogy nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy 
szavazzanak az 1-134/2013. iktatószámú előterjesztésben szereplő határozati javaslat 
elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 185/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja az 1-134/2013. iktatószámú 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal Komárom Város Egyesített Szociális 
Intézménye, Hajléktalanok Menedékháza Szakmai Programjának módosítását és a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt szövegét. 
 
Határidő:  2013. szeptember 27. 
Felelős:  dr. Molnár Attila polgármester 
 
/Komárom Város Önkormányzat hajléktalanok menedékházának szakmai programja a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi/ 
 
 

6. Komáromi Egészségügyi Gépműszer Alapítvány alapító okirat módosítása. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén Bagó Andrást, a Selye 
János Kórház gazdasági igazgatóját. Röviden ismerteti az előterjesztést. Az előterjesztés 
tartalmazza a Komáromi Egészségügyi Gépműszer Alapítvány kuratóriumának elnöke Dr. 



 20 

Rigler András és kuratóriumi tagjainak, Bodnár Ágnes, és Dr. Schlezák Judit lemondó 
nyilatkozatait, amelyben kérték a tisztségük alóli felmentésüket. Helyettük új kuratóriumi 
elnököt, és tagokat kell megválasztani. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, 
hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak a napirenddel kapcsolatban? Megállapítja, hogy 
nincs. Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-135/2013. iktatószámú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 186/2013. (IX.23.) határozata 
 
Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Komáromi Egészségügyi Gép-Műszer 
Alapítvány alapító okiratának módosító okiratát és az azzal egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okiratát jóváhagyja, az 1-135/2013. iktatószámú előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal. 
 
Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felellős: dr. Molnár Attila polgármester 
 
 

7. Települési Értéktár létrehozása. 
Előadók: dr. Molnár Attila, polgármester 

   dr. Ströcker Renáta, jegyző 
 
dr. Molnár Attila, polgármester röviden ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy az 
Országgyűlés egy korábbi döntésében, még 2012. évben elfogadta a magyar nemzeti 
értékekről és a hungarikumokról szóló törvényt. A törvény kinyilvánítja, hogy a magyar 
nemzeti értékek, azokon belül a hungarikumok megőrzendő és egyedülálló értékek, azokat 
gyűjteni, dokumentálni, nyilvántartani, ápolni, védeni, támogatni kell. Ezeket az értékeket 
átfogó értéktárba kell összesíteni. A települési önkormányzat települési értéktárat és 
Települési Értéktár Bizottságot hozhat létre. Javasolja a Települési Értéktár Bizottság 
tagjainak Hamrák Zsófia képviselőt, és György Károlynét az előterjesztésben szereplő három 
tag mellé. Megkérdezi, hogy van-e további kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-
testület tagjainak? Megállapítja, hogy van. Megadja a szót Babják Csaba, képviselőnek. 
 
Babják Csaba, képviselő elmondja, hogy az előterjesztésben a bizottság tagjai közé három fő 
lett jelölve. Véleménye, hogy a mindenkori önkormányzatban résztvevő mindegyeik 
képviselőt adó szervezetnek, pártnak egy-egy tagját delegálják a bizottsági tagok közé.  
 
dr. Molnár Attila, polgármester elmondja, hogy nem politikai kérdésről van szó. Nem látja 
annak akadályát, hogy a bizottság öt fővel működjön. Megkérdezi, hogy van-e további 
kérdése, észrevétele, hozzászólása a Képviselő-testület tagjainak? Megállapítja, hogy nincs. 
Kérése a Képviselő-testület tagjaihoz, hogy szavazzanak az 1-136/2013. iktatószámú 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatok elfogadásáról. 
 
A döntéshozatalban 11 képviselő vesz részt. Komárom Város Önkormányzat Képviselő-
testülete 11 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozza: 
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Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testületének 187/2013. (IX.23.) határozata 
 

1. A Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete létre kívánja hozni a Komáromi 
Értéktárat. 
 

2. A Komáromi Értéktár Bizottság tagjainak választja az alábbi személyeket:  
Számadó Emesét, a Klapka György Múzeum igazgatóját, régész-történészt, 
Nemes Andrásnét, a Kecskés László Társaság elnökét  
Varga Istvánt a Monostori Erőd Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, 
Hamrák Zsófiát, a Nemzetközi kapcsolatok, nemzeti- városi ünnepségek, 
rendezvények tanácsnokát és 
György Károlynét nyugalmazott könyvtár igazgatót. 

 
3. A Komárom Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri 

Hivatalt, hogy a soron következő képviselő-testületi ülésre dolgozza ki a Komáromi 
Értéktár Bizottság Szervezeti és működési szabályzatát, tekintse át a szükséges 
pénzügyi, tárgyi, ügyviteli feltételeket és ezeket terjessze a képviselő-testület elé. 
 

Határidő: 2013. szeptember 30. 
Felelős:   dr. Molnár Attila polgármester 
 
A képviselő-testület nyílt ülése 10 óra 5 perckor véget ért. 
 
A képviselő-testület zárt ülés keretében folytatja a munkáját. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 dr. Ströcker Renáta dr. Molnár Attila 
 jegyző polgármester 


